
Herlev/Hjorten Håndbold  
  

Medlem af DHF, DGI og Herlev Idrætsforening  

    

www.herlevhjorten.dk  

Bestyrelsesmøde 8.marts 2024 

Tid: 18:30 

Hos Hanne Holm Lautrup 

Deltagere: Selina Holmer, Charlotte Baagø Madsen, Jerome Cazal, Hanne Holm Lautrup, Carsten Kjeldsen og 

Finn Nørregaard. 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også 
findes her: 040324 Referat 
 

Alle  
  

Gennemgang/ Opdatering af 
Vedtægter  

Vedtægter 
Alle bestyrelsesmedlemmer har til næste 
bestyrelsesmøde læst Vedtægterne. 
Charlotte finder dato, så det ikke tages på et 
bestyrelsesmøde. 

Alle 

Gennemgang/Opdatering af 
forretningsorden 

Forretningsorden HIH 
Alle bestyrelsesmedlemmer har til næste 
bestyrelsesmøde læst Forretningsorden HIH. 
Charlotte finder dato, så det ikke tages på et 
bestyrelsesmøde. 

Alle 

Opdatering af 
Bestyrelsesmedlemmer i 
banken 

Hanne søger for opdatering Hanne 

Gulv i Herlev Hallen  Status 
Vi har ikke fået en status på gulvet endnu, Jerome 
følger op på det. 

Jerome 

Udmelding af Trænerkabale Gennemgang af de enkelte hold, blev gennemgået 
og hvor vi stadig mangler trænere. 

Finn/Charlotte  

Selinas inkludering i 
Bestyrelsen 

Opgaver 
En af de første opgaver kunne være at overtage 
træner kurser, for foreningens trænere. 
Charlotte søger for adgang til Info mailen. 
Selina mener der mangler at stå et sted hvad 
Herlev/Hjorten Håndbold står for (værdigrundlag). 
Selina vil gerne kigge på det. 

Alle og mest Jerome 

1 maj ugen (Uge 18) Status 
UGE 18 
 
Charlotte gav en status på hvor langt hun er i 
forberedelserne. 
Der bliver bestilt 50 brikker, da vi desværre mister 
nogle hvert år. 

Charlotte 

Info fra kommunen Jerome skal til idrætsforum den 12. marts. 
På næste møde starter en ny 2-årig runde med de 
projekter der skal udføres de næste 2 år. 
Der kommer nyt gulv og bedre belysning i Herlev 
Hallen. 

Jerome 

https://herlevhjorten.sharepoint.com/:w:/s/bestyrelse/Ee4lOR9OVXtHsNpjUteNyCIBFRI1iu3Weeja_Lf-dJdmRQ?e=oc1w3K
https://www.herlevhjorten.dk/klub/herlev-hjorten-handbold/sider/vedtaegter
https://herlevhjorten.sharepoint.com/:b:/s/bestyrelse/EfPbHVlbSM5NsFeOudXiHWkBUzFWYh6MnZ761H9EY2hDgA?e=GVGuCF
https://herlevhjorten.sharepoint.com/:f:/s/bestyrelse/EtygOlVdf0xMsoxkQSN2An8BEBIWd1G2KeEeAnc_ihEGQw?e=rmzYKM


Banen bliver centreret  
Der kommer net på tværs af banen, som gør det 
nemmere at kunne træne flere hold, så boldene 
ikke kommer ind på anden bane. 
Klublokalet bliver nok omdannet til styrke center. 

Sæsonafslutning 25. april Arrangementet er slået op. 
Mad leverandør er valgt. 
U13D står for servering af mad. 
U15P står for aktiviteter i Herlev Hallen. 
Trænerne og bestyrelse stiller borde og stole op. 
Vi mødes kl. 16.00 

Hanne & Charlotte  

Klausdal Loppemarked Loppemarked den 6. april kan betegnes som en 
succes. Indtjeningen overgik alt forventning. 
Der kom i alt 34.061,50 som går til påskestævne 
2025 for vores ungdomsafdeling. 

 

Cafevagter Jeromes forslag er at det ligges ud til trænerne at 
tage cafevagter. Det er så trænernes opgave at få 
spillere til at stå i cafeen. 

Jerome 

Dommerbordsvagter Det skal skrives ind i træner 
håndbold, at trænerne skal gøre en 
større indsats for at finde 
dommerbordsvagter. 
Budskabet skal spredes på 
trænermødet. 

Jerome 

Spillerudvikling Op & ned  Selv om der tales om spiller 
udvikling op og ned, så skal vi nok 
kigge på at de spillere der spiller 
på et givent hold. Udtages til det 
hold i kamp, hvor spilleren hører 
til. Det påhviler trænerne at sætte 
en spiller på det hold hvor 
spillerne hører til, rent håndbold 
mæssigt. Hvis en spiler har stort 
fravær, skal der overvejes om 
spilleren skal spiller på et lavere 
hold, hvis foreningen har sådan et. 

Jerome 

HI Fest evaluering Der taltes om hvem der skal løfte 
opgaven. 

Carsten 

Materialerum Søg eventuelt Spar Nord Fonden, 
Carsten vil gerne kigge på det. 

Alle 

Herlev Bogen Det siger vi ja til. Carsten 

Herlev Rundt (Cykeltur) 
Lions 

Det opfordres til at vi kigger på 
dette arrangement, som et 
foreningsarrangement. 
Næste tur er Kristi Himmelfartsdag 
 

Carsten 

Herlev Festuge (Løbetur) Samme som ovenstående, 25. 
August. 

Carsten 

Banner Charlotte kunne godt tænke sig 
nogle store bannere hvor der står 
Herlev/Hjorten Håndbold. 

Charlotte 



Carsten kigger på pris, så tager vi 
det op på næste bestyrelsesmøde 
om de skal indkøbes. 

 


